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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ. Nr.40008023340 

Grostonas iela 6b, Rīga, LV-1013 
 

Padomes sēdes protokols Nr. 23 
 
Rīgā, Grostonas ielā 6b, Rīga, LV-1013 
2019. gada 12. martā, pulksten 09:30 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Igo Japiņš, 
Edgars Dupats, Andris Kreislers, Raimonds Graube. 
 
Uzaicināti: Ģenerālsekretārs Ivo Čerbakovs, izpilddirektore Dace Dimante, preses sekretārs 
Toms Markss, BMX menedžeris Artis Ozols, Latvijas MTB izlases galvenais treneris Normunds 
Noreiko. 
 
Padome sanākusi četru locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  
 
Sēdi vada: Igo Japiņš 
Protokolē: Toms Markss 
 
Padomes sēdes vadītājs I. Japiņš izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes darba 
kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās sēdes protokola parakstīšana – I. Japiņš. 
2. Latvijas jaunatnes šosejas riteņbraukšanas sportistu atlases kritēriju dalībai 2019. gada 
Eiropas Jaunatnes Olimpiādē projekta izskatīšana un apstiprināšana – D. Dimante.  
3. Latvijas MTB izlases atlases kritēriju dalībai 2019. gada pasaules čempionātā un Eiropas 
čempionātā projekta izskatīšana un apstiprināšana – N. Noreiko.  
4. Par UEC Eiropas BMX čempionāta organizēšanas darbiem – A. Ozols, E. Dupats. 
5. LRF biedra SIA “Alpha Baltic Sport” neizpildītās finansiālās saistības pret LRF un Starptautisko 
Riteņbraukšanas savienību – D. Dimante.  
6. LRF 2019. gada budžeta projekta izskatīšana – D. Dimante.  
 
1. Iepriekšējās sēdes protokola parakstīšana – I. Japiņš. 
I. Japiņš aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 22  
apstiprināšanu. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Andrim Kreisleram un 
Raimondam Graubem par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokolu Nr.22. 
 
2. Latvijas jaunatnes šosejas riteņbraukšanas sportistu atlases kritēriju dalībai 
2019. gada Eiropas Jaunatnes Olimpiādē projekta izskatīšana un apstiprināšana – D. 
Dimante.  
D. Dimante iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar Latvijas jaunatnes šosejas 
riteņbraukšanas sportistu atlases kritēriju dalībai 2019. gada Eiropas Jaunatnes Olimpiādē 
projektu. D. Dimante norāda, ka atlases kritēriju projektu izstrādājis Latvijas jaunatnes šosejas 
riteņbraukšanas treneris Mārtiņš Trautmanis un LRF šosejas riteņbraukšanas izlašu menedžeris 
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Armands Bēcis. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutēt par atlases kritēriju projektu. D. 
Dimante aicina padomes locekļus balsot par atlases kritēriju apstiprināšanu.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Andrim Kreisleram un 
Raimondam Graubem par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt Latvijas jaunatnes šosejas riteņbraukšanas sportistu atlases kritērijus dalībai  2019. 
gada Eiropas Jaunatnes Olimpiādē 
 
3. Latvijas MTB izlases atlases kritēriju dalībai 2019. gada pasaules čempionātā un 
Eiropas čempionātā projekta izskatīšana un apstiprināšana – N. Noreiko.  
N. Noreiko iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar Latvijas MTB izlases atlases kritēriju 
dalībai 2019. gada pasaules čempionātā un Eiropas čempionātā projektu. Padomes locekļi un 
uzaicinātie diskutē par atlases kritēriju projektu. N. Noreiko aicina padomes locekļus balsot par 
atlases kritēriju projekta apstiprināšanu.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Andrim Kreisleram un 
Raimondam Graubem par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt MTB izlases atlases kritērijus dalībai 2019. gada pasaules čempionātā un Eiropas 
čempionātā. 
 
4. Par UEC Eiropas BMX čempionāta organizēšanas darbiem – A. Ozols, E. Dupats. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par līdz šim paveiktajiem UEC Eiropas BMX 
čempionāta organizatoriskajiem darbiem. A. Ozols norāda, ka regulāri tiek rīkotas organizēšanas 
darbos iesaistīto organizāciju – LRF, “Māra Štromberga aģentūra”, Valmieras pilsētas 
pašvaldības un Vidzemes Olimpiskā centra – tikšanās. A. Ozols informē, ka ir noslēgts līgums 
starp LRF un Valmieras pilsētas pašvaldību par UEC Eiropas BMX čempionāta organizatorisko 
darbu veikšanu. E. Dupats norāda, ka viens no aktuālajiem izaicinājumiem ir Latvijas Valsts 
līdzfinansējuma otrās daļas piešķiršana EUR 42 580 apmērā, kas vēl nav veikta. E. Dupats 
informē, ka ir vienojies par LRF oficiālo vizīti Saeimas Izglītības, kultūras un zinātnes komisijas 
Sporta apakškomisijas sēdē, kurā būs iespēja prezentēt LRF aktuālos jautājumus, tostarp 
neskaidro situāciju par valsts līdzfinansējuma UEC Eiropas BMX čempionāta otrās daļas 
piešķiršanu.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Andrim Kreisleram un 
Raimondam Graubem par,  NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai A. Ozola un E. Dupata ziņojumus.  
 
5. LRF biedra SIA “Alpha Baltic Sport” neizpildītās finansiālās saistības pret LRF un 
Starptautisko Riteņbraukšanas savienību – D. Dimante.  
D. Dimante iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos par LRF biedra – SIA “Alpha Baltic 
Sport”  - neizpildītajām finansiālajām saistībām pret LRF par kalendārās maksas veikšanu 
atbilstoši LRF šosejas un MTB sacensību organizēšanas noteikumiem. Vienlaikus, D. Dimante 
informē par SIA “Alpha Baltic Sport” neizpildītajām finansiālajām saistībām pret Starptautisko 
Riteņbraukšanas savienību (turpmāk – UCI) par sacensību organizēšanas maksu un bijušajai 
UCI kontinentālajai komandai “Alpha Baltic/ Maratoni.lv” piešķirtajiem sodiem. Padomes locekļi 
diskutē par SIA “Alpha Baltic Sport”  neizpildītajām finansiālajām saistībām pret LRF un UCI. E. 
Dupats izsaka priekšlikumu D. Dimantei uzdot sagatavot vēstuli SIA “Alpha Baltic Sport”, kurā 
noteikt precīzu finansiālo saistību apmaksas termiņu. Ja noteiktajā termiņā saistības pret LRF un 
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UCI netiek segtas, E. Dupats aicina nākamajā LRF padomes sēdē lemt par SIA “Alpha Baltic 
Sport” izslēgšanu no biedrības “Latvijas Riteņbraukšanas federācija” atbilstoši LRF statūtu 3.7.3. 
punktam.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Andrim Kreisleram un 
Raimondam Graubem par,  NOLEMJ: 
5.1. Pieņemt zināšanai D. Dimantes ziņojumu.  
5.2. Uzdot D. Dimantei sagatavot vēstuli SIA “Alpha Baltic Sport”, kurā norādīt precīzu finansiālo 
saistību pret LRF un UCI apmaksas termiņu.  
5.3. Lemt par SIA “Alpha Baltic Sport” izslēgšanu no biedrības “Latvijas Riteņbraukšanas 
federācija” atbilstoši LRF statūtu 3.7.3. punktam, ja finansiālās saistības pret LRF un UCI netiks 
segtas līdz nākamajai LRF padomes sēdei.  
 
6. LRF 2019. gada budžeta projekta izskatīšana – D. Dimante.  
D. Dimante iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar 2019. gada LRF plānotajām 
ieņēmumu un izdevumu pozīcijām. D. Dimante norāda uz plānoto kopējo ieņēmuma pozīciju 
samazinājumu attiecībā pret 2018. gadu. Padomes locekļi diskutē par 2019. gadā plānotajām 
LRF ieņēmumu un izdevumu pozīcijām. D. Dimante iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos 
ar veiktajām izmaiņām, salīdzinājumā ar 2018. gadu, LSFP piešķirtā valsts finansējuma treneru 
algām proporcionālajā sadalījumā. D. Dimante aicina padomes locekļus balsot par sekojošu 
proporcionālo sadalījumu: BMX treneru algām 28,41 %, MTB treneru algām 8,55 %, Šosejas 
treneru algām 27,01%, bet LRF birojam 36,01 %. D. Dimante aicina padomes locekļus saglabāt  
LRF uz sadarbības līgumu pamata piešķirtā Latvijas Olimpiskās komitejas, Latvijas Republikas 
Izglītības un zinātnes ministrijas un Latvijas Sporta federāciju padomes finansējuma 
proporcionālo sadalījumu (izņemot LSFP piešķirto valsts finansējumu treneru algām) 2018. gada 
līmenī. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Andrim Kreisleram un 
Raimondam Graubem par,  NOLEMJ: 
6.1. Apstiprināt D. Dimantes piedāvātās LSFP piešķirtā valsts finansējuma treneru algām 
proporcionālā sadalījuma izmaiņas attiecībā pret 2018. gadu. 
6.2. Saglabāt  LRF uz sadarbības līgumu pamata piešķirtā Latvijas Olimpiskās komitejas, Latvijas 
Republikas Izglītības un zinātnes ministrijas un Latvijas Sporta federāciju padomes finansējuma 
proporcionālo sadalījumu (izņemot LSFP piešķirto valsts finansējumu treneru algām) 2018. gada 
līmenī. 
6.3. Uzdot D. Dimantei organizēt padomes locekļu elektronisko balsojumu par LRF 2019. gada 
budžeta projekta apstiprināšanu.  
 
Padome darbu beidz pulksten 12:00. 
Nākamā padomes sēde noteikta 2019. gada 18. aprīlī 09:30.  
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Igo Japiņš       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 
 
Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Andris Kreislers 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Raimonds Graube 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 
 
 


